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Good morning I am sending this email on behalf of Joanne Kremble. 
 

 
Please forward this email to your graduate students. 
 
  

Foreign Affairs and International Trade Canada (DFAIT) is seeking 
applications for the: 

Commonwealth Scholarship Plan – United Kingdom 
Commonwealth Scholarship Plan – India 
Foreign Government Awards – Mexico 

Foreign Government Awards – Switzerland 
Canada-China Scholars’ Exchange Program (CCSEP) 

  

  
Commonwealth Scholarship Plan – United Kingdom 
Scholarships available for doctoral studies in any discipline: 

•               12-36 months support toward a full-time doctoral program at an eligible UK 
university; in these guidelines, this is known as a doctoral award. 

•               12 months support for research in the UK toward completion of a doctoral program 
at a Canadian university; this is known as a split-site doctoral award. 

Deadline: November 1, 2010 
For more information, visit: http://www.scholarships.gc.ca/CSPCdnUK-
PBCCdnRoyaumeUni-Eng.aspx 
  
-- 
  
Commonwealth Scholarship Plan – India 
India offers awards to Canadians for master's or doctoral study as well as to conduct 
research under the Plan which is managed in the India by the Indian Council for Cultural 
Relations. Awards are available for full graduate studies (master’s or doctoral) or to 
conduct research toward a doctoral program in Canada. 
Deadline: November 1, 2010 
For more information, visit: http://www.scholarships.gc.ca/CSPCdnIndia-PBCCdnInde-
Eng.aspx 
  
-- 
  
Foreign Government Awards – Mexico 



The Government of Mexico, through the through the Ministry of Foreign Affairs offers 
15 scholarships for study or research at the master's, doctoral or postdoctoral level and 
for specialization or medical specialization courses. 
Deadline: November 1, 2010 
For more information, visit: http://www.scholarships.gc.ca/FGACdnMexico-
BGECdnMexique-Eng.aspx 
  
-- 
  
Foreign Government Awards – Switzerland 
Through the Federal Commission for Scholarships for Foreign Students (FCS), the Swiss 
Government grants 2 scholarships at Swiss universities and Federal Institutes of 
Technology. Scholarships are available for studies at the Masters/PhD level and for 
research at the Post-doctoral level in Switzerland. Priority will be given to PhD and 
Post-doctoral level applicants. 
Deadline: November 1, 2010 
For more information, visit: http://www.scholarships.gc.ca/FGACdnSwiss-
BGECdnSuisse-Eng.aspx 
  
-- 
  
Canada-China Scholars’ Exchange Program (CCSEP) 
The China Scholarship Council, in partnership with DFAIT, offers awards under the 
Canada-China Scholars' Exchange Program (CCSEP) to Canadians who wish to study 
and/or do research at participating Chinese universities in subject areas related to 
China. 
This program is available for students and faculty members. 
Deadline: November 1, 2010 
For more information, visit: http://www.scholarships.gc.ca/CCSEPCdnChina-
PEUCCCdnChine-Eng.aspx 
  
-- 
  
Administered by the Canadian Bureau for International Education scholarships-bourses@cbie.ca 

  
Affaires étrangères et Commerce international Canada (MAECI) invite des 

candidatures dans le cadre du : 
Programme de bourses du Commonwealth - Royaume-Uni 

Programme de bourses du Commonwealth - Inde 
Bourses des gouvernements étrangers - Mexique 
Bourses des gouvernements étrangers - Suisse 

Programme d'échanges universitaires Canada-Chine 
  
  
Programme de bourses du Commonwealth - Royaume-Uni 



Bourses offertes au niveau du doctorat dans n'importe quelle discipline: 
•               Bourse d'études doctorales : Appui de 12 à 36 mois à un programme de doctorat à 

plein temps dans une université admissible du R.-U. 
•               Bourse de recherches doctorales effectuées dans deux établissements universitaires: 

12 mois de recherche pour favoriser le parachèvement d'un doctorat entrepris dans 
une université canadienne. 

Échéance : 1er novembre, 2010 
Pour en savoir plus, visitez : http://www.scholarships.gc.ca/pbccdnroyaumeuni-cspcdnuk-
fra.aspx 
  
-- 
  
Programme de bourses du Commonwealth - Inde 
L’Inde offre actuellement des bourses aux citoyens canadiens pour des études de 
maîtrise ou de doctorat dans le cadre du programme de bourses qui est administré en 
Inde par le Indian Council for Cultural Relations. 
Les bourses sont offertes en n’importe quelle discipline pour des études supérieures 
(maîtrise ou doctorat) ou pour des recherches menant à un doctorat au Canada. 
Échéance : 1er novembre, 2010 
Pour en savoir plus, visitez : http://www.scholarships.gc.ca/pbccdninde-cspcdnindia-
fra.aspx 
  
-- 
  
Bourses des gouvernements étrangers - Mexique 
Le gouvernement du Mexique, par l’intermédiaire de son ministère des Affaires 
étrangères, offre des bourses d’études et de recherches aux niveaux de la maîtrise, du 
doctorat ou post-doctoral, et pour des cours de spécialisation ou de spécialisation 
médicale. 
Échéance : 1er novembre, 2010 
Pour en savoir plus, visitez : http://www.scholarships.gc.ca/BGECdnMexique-
FGACdnMexico-Fra.aspx 
  
-- 
  
Bourses des gouvernements étrangers - Suisse 
Par l'intermédiaire de la Commission fédérale des bourses pour étudiants étrangers 
(CFBE), la Confédération suisse offrirent deux bourses pour des études au niveau de la 
maîtrise ou du doctorat, et pour des recherches de niveau postdoctoral en universités 
suisses ou les écoles polytechniques fédérales. 
Échéance : 1er novembre, 2010 
Pour en savoir plus, visitez : http://www.scholarships.gc.ca/BGECdnSuisse-
FGACdnSwiss-Fra.aspx 
  
-- 
  
Programme d'échanges universitaires Canada-Chine 



Le China Scholarship Council, de concert avec le ministère des Affaires étrangères et 
Commerce international Canada, offre des bourses, en vertu du Programme d'échanges 
universitaires Canada-Chine, à des Canadiens intéressés à s'inscrire dans des universités 
chinoises pour y poursuivre des études et/ou y faire de la recherche sur des thèmes 
touchant la Chine. 
Cette bourse est disponible aux étudiants et aux membres de la faculté. 
Échéance : 1er novembre, 2010 
Pour en savoir plus, visitez : http://www.scholarships.gc.ca/BGECdnSuisse-
FGACdnSwiss-Fra.aspx 
  
-- 
  
Administré par le Bureau canadien de l’éducation internationale scholarships-bourses@cbie.ca 
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